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Schriftelijke vraag 
 
Artikel 54 Reglement van orde voor de vergaderingen 
en andere werkzaamheden van de Raad 
 
Zaaknummer:  681-2025  
 

Schriftelijke vraag aan ☒ het college van burgemeester en wethouders  ☐ de burgemeester 

 
Onderwerp: Status verplaatsing Aldi Reek 
 
Naar aanleiding van schriftelijke vragen van 18 augustus 2023 en een daaropvolgende rondvraag 
van de fractie van Voor De Dorpen tijdens de vergadering van de commissie Ruimte, Economie en 
Financiën van 7 december 2023, is er op 19 december 2023 een raadsinformatiebrief (RIB) aan de 
raad verstuurd met daarin een update van de ontwikkelingen rondom de Aldi in Reek. Meer 
specifiek over het monitoringsonderzoek.  
 
Uw college gaf daarin aan “Naar aanleiding van het monitoringsonderzoek willen wij in principe 
medewerking verlenen aan het vestigen van een permanente winkel aan de andere kant van de weg 
(naast tankstation), mits de plannen ruimtelijk inpasbaar zijn. Voor de ruimtelijke inpasbaarheid 
zullen wij in Q1 2024 een tweede principebesluit nemen.” 
 
Wij zijn niet op de hoogte van een genomen principebesluit. De Aldi in Reek neemt inmiddels een 
belangrijke rol in op het gebied van (budget) boodschappen in de regio en met name voor Reek. 
Inwoners zijn gebaat bij duidelijkheid over de toekomst van deze winkel. Op 10 november 2020 
heeft het college van de gemeente Landerd een omgevingsvergunning verleend voor de periode van 
5 jaar voor een tijdelijke supermarkt (Aldi) in Reek. Deze periode van 5 jaar zal in 2025 verstrijken. 
Wij hebben dan ook de volgende vragen: 
 
1. Is er inmiddels een tweede principebesluit genomen? Zo ja, wat is daarvan de inhoud? Zo nee, 

waarom niet? Wat is dan de oorzaak van de vertraging inzake het tweede principebesluit? 
2. Er staat in de RIB dat er een formele aanvraag Bopa (Buitenplanse Omgevingsplan Activiteit) 

kan worden ingediend. Is deze al ingediend? Zo ja, wat is hiervan de status? Zo nee, waarom 
niet? 

3. Wat is de actuele status en het toekomstige tijdspad van de verhuizing van de Aldi Reek naar de 
beoogde permanente locatie? 

4. Voor zover bij u bekend, hoe kijkt de firma Aldi zelf naar de beoogde verplaatsing? Wil de Aldi 
zelf nog wel verhuizen?  

 
  

https://gemeenteraad.gemeentemaashorst.nl/Reports/Document/071be433-3946-4d79-923a-56f9ed7c2fee?documentId=7903e9c5-f107-4885-b02b-dbee989c23b5
https://gemeenteraad.gemeentemaashorst.nl/Agenda/Index/2d7c5567-8b96-425a-a481-6cd44d92f94b
https://gemeenteraad.gemeentemaashorst.nl/Agenda/Index/2d7c5567-8b96-425a-a481-6cd44d92f94b
https://gemeenteraad.gemeentemaashorst.nl/Reports/Document/18620555-2a3f-4b01-9f13-a51a5fdd9bed?documentId=d1612fac-f2a5-4fec-87b4-e1349a084009
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Ondertekening: 

Datum indiening : 3-1-2025  

Fractie : Maashorst Vooruit & Voor de Dorpen  

Naam indiener : Bas Keijzer & Ben Maathuis  

Einddatum : 2-2-2025  

iBabs ID nr. : 110  
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Antwoord op schriftelijke vraag 
 
Artikel 54 Reglement van orde voor de vergaderingen 
en andere werkzaamheden van de Raad 
 

Antwoord door:  ☒ college van burgemeester en wethouders  ☐ burgemeester 

Datum: 21-1-2025 
 
Vraag: 
1. Is er inmiddels een tweede principebesluit genomen? Zo ja, wat is daarvan de inhoud? Zo nee, 

waarom niet? Wat is dan de oorzaak van de vertraging inzake het tweede principebesluit? 
2. Er staat in de RIB dat er een formele aanvraag Bopa (Buitenplanse Omgevingsplan Activiteit) kan 

worden ingediend. Is deze al ingediend? Zo ja, wat is hiervan de status? Zo nee, waarom niet? 
3. Wat is de actuele status en het toekomstige tijdspad van de verhuizing van de Aldi Reek naar de 

beoogde permanente locatie? 
4. Voor zover bij u bekend, hoe kijkt de firma Aldi zelf naar de beoogde verplaatsing? Wil de Aldi zelf 

nog wel verhuizen? 
 
Antwoord: 
1. Wij hebben nog geen tweede principebesluit genomen. Dat komt omdat Aldi de plannen nog moet 

aanvullen. Als de aanvullingen zijn ingediend, dan kunnen wij een 2e principebesluit nemen.  
2. Er is nog geen formele aanvraag Bopa (Buitenplanse Omgevingsplan Activiteit) ingediend. Als 

gemeente kunnen wij Aldi niet sturen wanneer de aanvraag BOPA moet worden ingediend. Aldi 
heeft eerder kenbaar gemaakt eerst het 2e principebesluit te willen afwachten alvorens een 
formele aanvraag in te dienen. 

3. Uit navraag bij Aldi blijkt dat zij bezig zijn met het gereed maken van de aanvullende stukken. 
Vervolgens kunnen wij een principebesluit laten nemen en kan Aldi de aanvraag BOPA 
voorbereiden voor een permanente vestiging aan de andere kant van de weg.  

4. Zoals aangegeven is Aldi bezig met de planvoorbereidingen voor permanente vestiging aan de 
andere kant van de weg. Hieruit maken wij op dat Aldi nog steeds voornemens is om deze 
plannen door te zetten. 

 


